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Yttrande angående – Reviderat 
tjänsteutlåtande efter färdig  
projektering avseende nybyggnation av ny  
förskola på Bielkegatan 

 

 

Yttrandet 
I Brämaregården och runt Bielkegatan är det brist på förskolor samtidigt somdet är av stor 

vikt att vi har förskolor i alla områden i staden. Vi är dock djupt bekymrande över den 

prisökningen som nu sker från att lokalplaneringsprocessen började till en ökning med 21 

%. Hyran per år kommer stiga från 2771 tkr till 4802 tkrvilket riskerar att påverka 

barnpengen negativt. Dessutom är kostnadsuppskattningen preliminär och det kan komma 

att bli ytterligare fördyringar i längden.  

Barnets bästa ska alltid beaktas och utifrån det perspektivet anser vi att projektet med ny 

förskola ändå bör genomföras eftersom det annars finns det en stor risk att behovet av 

tillräckliga förskoleplatser inte kan tillgodoses i området. Dessutom riskerar andra 

lösningar för exempelvis tillfälliga paviljonger leda till ökade kostnader.  

Vad gäller friytan är det viktigt även här att barnets bästa beaktas utifrån ett helhetsgrepp 

i relation till bland annat förskolans kvalitet och placering.  
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